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Participatieverslag Opvanglocatie Eemsgolaan 7

Inleiding

Op 15 april 2024 hebben alle gemeenten een brief ontvangen van het Rijk met daarin de vraag om

met spoed te zorgen voor (tijdelijke) opvangplekken voor vluchtelingen. De reden hiervoor is dat de

situatie in Ter Apel nog steeds zorgelijk is. Het aantal vluchtelingen dat in Ter Apel om hulp vraagt ligt
ERE de grens van 2000. Ook andere noodopvang plekken zijn overvol.

De gemeente Groningen vindt een menswaardige opvang van asielzoekers belangrijk en werkt mee

aan dit verzoek. De gemeente Groningen anticipeert hiermee op de urgente nood en de spoedvraag.

Het Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA) en de gemeente Groningen hebben beslotenom een

nieuwe locatie in te richten voor de opvang van asielzoekers. Dit is het gebouw aan de Eemsgolaan 7

in Groningen. Het pand gaat in de eerste instantie gebruikt worden als noodopvanglocatie voor

asielzoekers. Na circa één jaar is het de intentie om deze locatie in te richten als permanent

asielzoekerscentrum voor een periode van tien jaar.

eeNe eeen eee

Tijdens het participatieproces zijn omwonenden en omliggende ondernemers geïnformeerd over de

plannen en het proces. Tijdens gesprekken en een inloopbijeenkomst hebben we vragen

beantwoord, ideeën opgehaald en zorgen en angsten zoveel mogelijk weggenomen.

Doel van participatie

De doelen van participatie zijn de volgende:
- Ophalen wat er in de omgeving speelt/leeft
- Begrip voor het besluit creëren

- Ophalen welke ideeën er zijn in de omgeving om de opvang tot een succes te maken

De opvang aan de Eemsgolaan beter organiseren

Om dit te bereiken, gaan we als gemeente met omwonenden en ondernemers in gesprek. We

informeren ze over onze plannen en kunnen op deze manier vragen en zorgen op te halen.

Daarnaast hebben wij de geïnteresseerden de gelegenheid geboden om ideeën aan te dragen, die

betrekking hadden op bijvoorbeeld de integratie van en hulp aan de mogelijke bewoners van het

gebouw aan Eemsgolaan. Zo kunnen we gebruik maken van kennis en expertise van omwonenden.

Willen wij ook begrip voor deze beslissing?

Willen wij ook de opvang beter organiseren zodat het voor de omgeving ook op de goede manier

gaat?

Willen wij ook weten wat we kunnen doen om het goed te laten werken en hiertoe vragen we om

input?
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Participanten

We hebben een analyse gemaakt van de omgeving en participanten in beeld gebracht. Wij

onderscheiden verschillende groepen:

- de direct omwonenden, 800 adressen (iets zeggen over schaalgrootte 300 meter??)
- Afgevaardigde van buurt de Kring (2 personen)
- Agevaardigden van buurt de Buitenhof (4 personen)
- Afgevaardigden van VWH (De Vereniging Wijkraad Hoogkerk)

-Afgevaardigden van Buurtcommissie Buitenhof

- Belangenorganisatie WIJ (functies benoemen?) - ondernemers in de buurt Bedrijvenkring West?

- overige inwoners van de gemeente Groningen
- andere belangstellenden

Hoe heeft participatie vorm gekregen

Website

We hebben een webpagina https://gemeente.groningen.nl/opvanglocatie-eemsgolaan

gemaakt waarop wij alle informatie over deze ontwikkeling hebben geplaatst. Naast deze informatie

hebben wij daar ook veelgestelde vragen gepubliceerd. Wij houden deze webpagina actueel en

vullen het aan n.a.v. actuele ontwikkelingen.

Brieven

Het starten van crisisnoodopvang heeft altijd een zeer korte voorbereidingstijd. Pas sinds vrijdag 24

mei 2024 aan het einde van de dag wist de gemeente van het COA dat de crisisnoodopvang aan de

Eemsgolaan definitief doorgaat.

Direct omwonenden en omliggende bedrijven zijn op 28 mei 2024 geïnformeerd per brief (Zie

bijgesloten kaart voor het verspreidingsgebied). In deze brief stond informatie over de plannen, de

asielzoekers, het proces, het tijdspad, een aankondiging van een informatiebijeenkomst en

contactgegevens voor vragen. Deze brief is verstuurd naar 8007??? adressen en op de webpagina

van de ontwikkeling gepubliceerd. De meeste brieven voor omwonenden zijn bezorgd op dinsdag 28

mei 2024. In 2 straten en op een paar losse adressen is de brief bezorgd op woensdag 29 mei 2024.

Reactie op brieven

Op 3 juni is een tweede brief verstuurd naar hetzelfde verspreidingsgebied. In deze brief werd de

inloopbijeenkomst van 10 juni aangekondigd.

Media

Deze is bedoeld voor alle doelgroepen en voor het brede bereik.

e 28 mei: Lokale en regionale media de brief gestuurd die omwonenden ook ontvangen

hebben over komst AZC

e 3 juni: Lokale en regionale media de brief gestuurd die omwonenden ook ontvangen hebben

over infoavond
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e 6 juni: Lokale en regionale media een app gestuurd dat de infobijeenkomst qua tijd is

gewijzigd

De gemeenteraad

De gemeenteraad is geïnformeerd op:

oe 27 meiavond: Raad via dagmail op de hoogte gesteld over komst AZC

e 29 mei: vragen van de raad beantwoord door wethouder Molema in regulier vragenuurtje

e A4 juni: Raad via dagmail op de hoogte gesteld over datum infobijeenkomst

e 6 juni: Raad via dagmail op de hoogte gesteld van dat de infobijeenkomst qua tijd is

uitgebreid

Gesprekken met afgevaardigden

Gesprek VWH en Buurtcommissie Buitenhof

Op 3 juni vond er een gesprek plaatsen tussen de gemeente, VWH en Buurtcommissie Buitenhof.

Aanwezig waren: 9 leden van VWH, iemand van het WIJ team, 2 leden van de Buurtcommissie

Buitenhof, 4 medewerkers van de gemeente en wethouder Molema.

Op5 juni is de gemeente Groningen in gesprek gegaan met vertegenwoordigers van de woonwijk

Buitenhof en het woonwagenkamp de Kring.

Op datum??? Is de gemeente Groningen in gesprek gegaan met Bedrijvenvereniging West.

Tijdens deze gesprekken heeft de gemeente uitleg gegeven over de plannen en het proces en zijn

vragen beantwoord. De veelgestelde vragen op de website zijn aangevuld op basis van deze

gesprekken.

Inloopbijeenkomst

Op maandag 10 juni heeft er een inloopbijeenkomst plaatsgevonden voor direct omwonenden en

andere belangstellenden. Omwonenden zijn hiervoor per brief uitgenodigd. Gezien de te verwachten

drukte is later besloten de tijdsduur van deze bijeenkomst uit te breiden. Hierover zijn omwonenden

via vertegenwoordigers en het bij ons bekende netwerk indirect geïnformeerd.

Tijdens de bijeenkomst konden mensen vragen stellen en hun zorgen uiten. Vragen die zij tijdens de

bijeenkomst niet konden stellen, konden worden genoteerd en ingeleverd. Hier hebben we dezelfde

week nog een reactie op gegeven.

Verslag inloopbijeenkomst

De inloopbijsenkomst begon om 15.30 uur. Er waren vier tafels met aan elke tafel iemand van het

COA met de expertise opvang en begeleiding, iemand met expertise veiligheid op de locatie (COA),
iemand met expertise veiligheid omgeving (gemeente), iemand met expertise het proces

(gemeente).

De middag begon rustig en was qua aantal bezoekers behapbaar. Er waren genoeg medewerkers

aanwezig om mee in gesprek te gaan. Wethouder Eikenaar en Molema waren er en wisselden elkaar

af. Burgemeester Schuiling was er vanaf 19.00 uur.

De sfeer was in eerste instantie gemoedelijk. Er waren mensen die vragen hadden over

vrijwilligerswerk, kleding brengen etc. Mensen hadden er begrip voor dat asielzoekers een plek
moeten krijgen. De meeste mensen waren wel ontevreden over het proces. Dat ze als omwonenden

laat zijn geïnformeerd en niet berokken zijn. Zij waren wel genuanceerd. Ook waren er medewerkers

van omliggende bedrijven. Zij waren vooral benieuwd naar wat de plannen waren. Er waren ook
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enkele mensen die heel boos waren. Die kwamen binnen en zeiden, ik ben het er gewoon niet mee

eens. Ik wil dit niet. Ook waren er mensen die zorgen hadden, vooral op het gebied van veiligheid.

Om 17.30 uur werd het drukker. Er waren nog steeds genoeg medewerkers om mensen te woord te

staan.

Rond half 7 kwam er een heel veel mensen binnen, ook wel gegroepeerd. Zij werden opgevangen in

de hal, omdat mensen nog in gesprek waren bij de verschillende tafels. Toen zij de zaal binnen

kwamen, werd er flink stampij gemaakt. Er werden leuzen geroepen. De sfeer werd grimmiger.

Vanwege de aantallen mensen, werkte het systeem van met kleine groepjes in gesprek gaan niet

meer. De zaal was te vol. Bezoekers gingen als groep met een van de medewerkers in gesprek. Een

deel van de mensen was niet voor rede vatbaar. Hier was inhoudelijk geen gesprek mee te voeren.

Een ander deel van de mensen, die wel de noodzaak van opvang zien, zijn vooral boos over het

proces, over het te laat geïnformeerd te zijn en dat de buurt niet is meegenomen. Het chaotische

verloop vanaf half 7 heeft hierin hier meegeholpen. Mensen zijn boos dat ze niet op een redelijke

manier met het COA en de gemeente in gesprek konden.

Ook zijn er veel vragen hoe mensen een terugkoppeling krijgen over de vragen en zorgen die tijdens

de bijeenkomst benoemd zijn. Ze willen weten hoe ze geïnformeerd worden.

Na de bijeenkomst hebben we met alle medewerkers van het COA en gemeente een korte evaluatie

gedaan. Medewerkers gaven veelgehoorde vragen en signalen aan. Deze zijn genoteerd. Ook tijdens

de inloopbijeenkomst zijn vele vragen genoteerd, die worden gebundeld.

Het resultaat van participatie
Met het participatietraject hebben we alle participanten geïnformeerd over de ontwikkelingen

omtrent de opvanglocatie Eemsgolaan. Tijdens gesprekken en bijeenkomsten hebben wij veel vragen

kunnen beantwoorden Schriftelijk ook vragen? De vragen betroffen … (uitleggen wat voor vragen er

waren). Wat voor zorgen waren er? Welke angsten? specifiek.
Een uitgebreid verslag van de gesprekken en de inloopbijeenkomst vindt u in de bijgesloten

documenten.

Aanvullen met wat gaan we concreet doen met de inbreng vanuit het participatietraject,

bijvoorbeeld: de participanten maakte zich zorgen dat de asielzoekers door de wijken gaan dwalen,

wij nemen die zorg serieus en zorgen ervoor dat ze … Of … we geloven dat dit de zorg is, maar

kunnen er niets aan doen want...

Daarnaast heeft het geleid tot betrokkenheid vanuit de omwonenden (alleen direct omwonenden?

Hoe weet je dat? bij de opvang van asielzoekers.

Wat was de inbreng en wat heeft het opgeleverd?

Coa omwonendengroep
Aantal mensen die er zijn geweest

800 adressen uitgenodigd, zoveel opkomst

Meeste mensen zijn bang...

lets benoemen over veiligheidsmaatregelen.
Ondernemers zijn bang voor inbraken, schouw don, in contact blijven met .
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